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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens sammanträde 

och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

 I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Lars Lindén valdes att justera dagens protokoll  

torsdagen den 11 december 2008. 

 

§ 4  Kvarvarande frågor 

Se § 7 

 

§ 5  Presidiet 

Nämndens ordförande Birgitta Wahlman och vice ordförande Berit Kruse 

hälsades välkomna och tackade för inbjudan. 

Samtal fördes i god anda. Rådet och presidiet fick möjlighet att dela med sig 

av erfarenheter och synpunkter. Några punkter lyftes fram särskilt; 

 

 Viktigt att rådet får komma in tidigt i förvaltningens planering av viktiga 

ärenden. 

 

 Ständig dialog mellan rådet och nämnden är givande och berikar kun-

skapsutbytet. I rådets protokoll som nämnden noggrant tar del av har rå-

det möjlighet att ännu tydligare lyfta fram sina synpunkter. 

 

 Alla tillgänglighetsfrågor är oerhört viktiga. Det digitala informations-

flödet ökar och det är av stor betydelse att personer med funktionsned-

sättning får ta del av detta. 

 

 Barnperspektivet ska beaktas på olika plan utifrån barnkonventionen. 

 

 Bra om råd och nämnd får möjlighet att träffas förslagsvis en halvdag för 

djupare diskussion över något tema. 

 

Rådet framförde följande; 

 Rådet tog upp att barn och ungdomars synpunkter också ska beaktas i 

större utsträckning än vad som görs och hemställer att Stadsdelsnämn-

den snarast fattar strategiska beslut om att arbeta med barnkonventionen 

och påbörjar ett arbete för att stärka barns rättigheter till inflytande och 

delaktighet enligt FNs konvention om barns rättigheter. 
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 En försämrad tillgänglighet har successivt skett för de psykiskt svaga, 

även sett ur ett ekonomiskt perspektiv. Rådet saknar dialog med förvalt-

ningens psykiatrienhet och önskar få mer information.  

 

 Rådet informerade om den utomordentliga broschyr som konsumentver-

ket har tagit fram för säkerheten vid lekplatser. 

 

 Rådet tycker det är mycket bra med fasta representanter från lednings-

gruppen. 

 

Presidiet och rådet avslutade det givande samtalet med att besluta att åter ses 

under vårterminen 2009.  

 

Sven-Göran Södergren tar med sig alla synpunkter och frågor till lednings-

gruppens nästa möte. 

 

§ 6  Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 16 december 

  

 Ärende 10. Verksamhetsplan år 2009 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 

 På sidan 5 under Nämndmål står att ”alla vuxna flyktingar ska ha en individu-

ell introduktionsplan”.. 

 Rådet anser att detta även skulle kunna erbjudas personer med funktionsned-

sättning som har svårt att komma in i arbetslivet.  

 

 Ärende 12. Miljöpolicy 

 Rådet anser att förvaltningen kommer få svårt att uppfylla och konkretisera 

det som lyfts fram i förslaget med tanke på alla ogynnsamma miljöförhållan-

den som eventuellt byggandet av Västerleden för med sig. 

 

 Övriga ärenden har rådet tagit del av men har inga synpunkter på. 

 

§ 7  Övrig information från förvaltningen 

 Parkeringshuset  - Råcksta 

Förvaltningen informerade att detaljplan är antagen den 20 november 

2008  men ej ännu vunnit laga kraft. Förutsättningar finns för att byggna-

tionen kommer igång under 2009.  

 

 Marken vid Trolle Bondes gata ägs av Stockholmshem. Förvaltningen tar 

upp frågan om vegetation med bolaget. 

 

Frågorna anses vara besvarade på detta sätt. 

 
 

§ 8  Övriga frågor 

----- 



8. PROTOKOLL FRÅN LOKALA HANDIKAPPRÅDET.DOC 
SID 4 (4) 

 

s 
 

§ 9  Anmälan inkomna handlingar 

- Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 12/2008.  

Anmälan lades till handlingarna.  

 
§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård önskade alla en God Jul samt tackade för da-

gens möte och förklarade sammanträdet avslutat . Nästa sammanträde äger 

rum måndagen den 19 januari 2009, klockan 14.00 – ca 16.30 i rum   

Markelius. Rådet har förmöte 13.30-14.00.  


